
Collegevragen PFAS waterputten drinkwater 

 

Graag refereer ik naar de nieuwsberichten over PFAS dat is aangetroffen in waterputten voor 

drinkwatervoorziening op Ameland. Zie Leeuwarder Courant / Dagblad van het Noorden. Ik wil het 

college verzoeken om bij Vitens meer details op te vragen over deze kwestie.  

 

1. Om welke locatie waterputten gaat het? Hollum of Buren?  

2. Wat is de PFAS concentratie van het drinkwater dat uit deze putten komt? (maximale 

landelijke norm is momenteel 4,4 nanogram per liter).  

3. Welke PFAS concentratienorm hanteert Vitens? 

4. Sinds wanneer is bekend dat de PFAS concentraties boven de normen van Vitens liggen? 

5. Waren de PFAS concentraties voor die tijd lager of werd er simpelweg niet gemeten? Sinds 

wanneer wordt er gemeten? 

6. Wat is momenteel het verschil in PFAS concentratie tussen het water dat via de wadleiding 

Ameland binnenkomt en de concentratie die in het drinkwater zit dat hier wordt 

geproduceerd? 

7. Over welke extra waterzuiveringsstap heeft Vitens het? 

8. Deze extra zuiveringsstap wordt later ingevoerd. Wanneer is later? 

9. Is Vitens bereid om het gemeentebestuur na het invoeren van deze extra stap in te lichten 

over de invloed van deze extra zuiveringsstap op de PFAS concentratie. 

10. Kunnen tot de tijd van de extra zuiveringsstap de waterputten met normoverschrijding niet 

worden gesloten en extra water worden aangeleverd via de wadleiding? Of de productie bij 

de andere productielocatie op het eiland worden opgevoerd, aangezien daar geen 

normoverschrijding is. Of een combinatie van deze twee. De plaatselijke locaties werken 

tenslotte met nanofiltratie, waardoor de productie naar mijn verwachting vrij gemakkelijk kan 

worden opgevoerd. 

 

Robin Oud     


